
Zápis č. 1/2011

ze zasedání zastupitelstva obce Boskovštejn, které se konalo dne 27. 1. 2011 v 17.00 hod. v

úřadovně Obecního úřadu.

Zasedání zastupitelstva zahájil v 17.00 hod. starosta ing. Libor Nevrkla,  všechny přivítal a

konstatoval, že pozvánka na toto zasedání byla vyvěšena jak na úřední desce, tak i v elektronické

podobě a to nejméně 7 dní před konáním tohoto zasedání.

Přítomno je 7 členů zastupitelstva a tudíž je zastupitelstvo usnášeníschopné.

Přítomni: Ing. Libor Nevrkla – starosta

                Tomáš Maxera – místostarosta

                Bc. Vojtěch Rada – člen zastupitelstva

                Vlasta Vyklická – člen zastupitelstva

                Anna Poláčková – člen zastupitelstva

    Jindřiška Křehnáčová – člen zastupitelstva

                Jaroslav Meduna – člen zastupitelstva (dostavil se v 17.15 hod.)

Omluven: 

Starosta přednesl program jednání:

1. Volba zapisovatele a ověřovatelů

2. Záměr prodeje pozemku č. 154/13

3. Kácení dřevin

4. Prodej pozemku (části pozemku) č. 653/5 na stavební parcelu

5. Nákup materiálu do výčepu a režijního materiálu na úklid společenského sálu

6. Schválení výsledku inventarizace

7. Zpráva finančního a kontrolního výboru

8. Rozbor hospodaření 2010

9. Rozpočtový výhled na rok 2012 – 2013

10. Nákup zásahových uniforem

11. Projednání přípravy rozpočtu na rok 2011

12. Masopust 2011

13. Vedení kroniky

14. Různé



Bod č. 1 - Volba zapisovatele a ověřovatelů

Starosta navrhl jako zapisovatele tohoto zápisu paní Jindřišku Křehnáčovou, jako ověřovatele paní

Annu Poláčkovou a paní Vlastu Vyklickou a dal o tomto hlasovat.

Hlasování č. 1:  Pro: 6 členů

                          Proti: 0 členů

                          Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 1: Zastupitelstvo schvaluje zapisovatelem tohoto zápisu paní Jindřišku Křehnáčovou,

jako ověřovatele paní Annu Poláčkovou a paní Vlastu Vyklickou

17.15 se dostavil majitel Jaroslav Meduna

Bod č. 2 – Záměr prodeje pozemku č. 154/13

Starosta informoval zastupitele o žádosti manželů Dvořákových o odkup pozemku okolo jejich

rekreačního objektu. 

Hlasování č. 2:  Pro: 7 členů

                          Proti: 0 členů

                          Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 2: Zastupitelstvo schvaluje záměr prodeje pozemku č. 154/13. Tento záměr bude

zvěřejněn spolu s nákresem katastrální mapy po dobu 15 dnů. Občané mohou proti tomuto záměru

podat námytky na obecním úřadě u starosty nebo místostarosty.

Bod č. 3 – Kácení dřevin

Zastupitelstvo projednalo žádost paní Jelínkové o pokácení 3 ks stromů na pozemku obce, které

ohrožují nemovitost paní Jelínkové. Starosta navrhl, aby práci provedla specializovaná a pojištěná

firma. 

Hlasování č. 3:  Pro: 7 členů

                           Proti: 0 členů

                           Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 3 : Zastupitelstvo obce schvaluje pokácení stromů, jak je výše uvedeno. 

Bod č. 4 – Prodej pozemku (části pozemku) č. 653/5 na stavební parcelu

Na základě schváleného záměru z minulého zastupitelstva a uveřejnění této skutečnosti na vývěsní

desce navrhl starosta schválit prodej části pozemku 653/5, dle geometrického plánu č. 128-8/2011

vyhotoveného firmou Květoslava Popelková, Citonice 103 bude pozemek veden pod číslem 653/7,

s výměrou 3 302 m2. Kupní cena je stanovena na 198.120,- Kč

Hlasování č. 4: Pro 7 členů

                          Proti: 0 členů

                          Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 4: Zastupitelstvo schvaluje prodej pozemku č. 653/7 za částku 198.120,- Kč



Bod č. 5 – Nákup materiálu do výčepu a režijního materiálu na úklid společenského sálu

Starosta poukázal na nutnost nákupu nejnutnějšího vybavení pro společenský sál a obslužné

prostory.

Hlasování č. 5:  Pro: 7 členů

                          Proti: 0 členů

                          Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 5: Zastupitelstvo schvaluje nákup výše uvedeného materiálu

Bod č. 6: Schválení výsledku inventarizace

Inventární komise předložila výsledky inventarizace, se kterými se všichni detailně seznámili, načež

starosta požádal o jejich schválení.

Hlasování č. 6:  Pro 7 členů

                          Proti: 0 členů

                          Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 6: Zastupitelstvo schvaluje výsledky inventarizace.

Bod č. 7 – Zpráva finančního a kontrolního výboru

Předsedové finančního a kontrolního výboru předložili zprávy těchto výborů, se kterými se všichni

detailně seznámili, načež starosta požádal o jejich schválení.

Hlasování č. 7:  Pro: 7 členů

                          Proti: 0 členů

                          Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 7: Zastupitelstvo obce Boskovštejn schvaluje zprávy finančního a kontrolního výboru. 

Bod č. 8 – Rozbor hospodaření 2010

Starosta předložil zastupitelstvu rozbor hospodaření za rok 2010 a po prodiskutování všech položek

požádal o jeho schválení

Hlasování č. 8:  Pro: 7 členů

                          Proti: 0 členů

                          Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 8:  Zastupitelé schvalují rozbor hospodaření za rok 2010

Bod č. 9 – Rozpočtový výhled no rok 2012 - 2013

Starosta informoval zastupitele o nutnosti zpracovat výhled na rok 2012 – 2013. Po věcné diskuzi

se zastupitelé dohodli, že nejprve bude nutné určit priority na roky 2012 a 2013 tak, aby měl tento

výhled nějakou vypovídací hodnotu. Starosta na závěr navrhl, že tento bod projedná zastupitelstvo

na březnovém zasedání a dal o tomto návrhu hlasovat. 

Hlasování č. 9:  Pro: 6 členů

                          Proti: 0 členů

                          Zdržel se: 1 člen



Usnesení č. 9: Zastupitelstvo schvaluje přesun projednání rozpočtového výhledu na březnové

zasedání.

Bod č. 10 – Nákup zásahových uniforem

Starosta informoval zastupitele o žádosti hasičů, kteří požadují zakoupení 2 ks zásahových

uniforem. Na tyto uniformy zažádal o dotaci na Krajský úřad Jihomoravského kraje. Starosta dal o

tomto hlasovat.

Hlasování č. 10:  Pro 7 členů

                            Proti: 0 členů

                            Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 10: Zastupitelstvo schvaluje nákup 2 ks zásahových uniforem

         

Bod č. 11 – Projednání přípravy rozpočtu na rok 2011

Starosta seznámil zastupitele s nutností sestavení rozpočtu na rok 2011 a nechal toto téma k diskuzi.

Zastupitelé se shodli na priritách pro rok 2011 a pověřili starostu, aby ve spolupráci s paní účetní

připravil návrh rozpočtu, který předloží zastupitelům na březnovém zasedání.

Hlasování č. 11:  Pro 7 členů

     Proti: 0 členů

     Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 11: Zastupitelstvo bere na vědomí přípravu rozpočtu na rok 2011 a bude se jím dále

zabývat na zasedání zastupitelstva v březnu.

Bod č. 12 – Masopust 2011

Starosta seznámil zastupitele s žádostí místních žen o propůjčení společenského sálu a o dary do

tomboly v rámci přípravy tradičního masopustu. Starosta navrhl půjčit bezplatně společenský sál a

uvolnit na nákup darů do tomboly 5.000,- Kč. O tomto nechal hlasovat

Hlasování č. 12:  Pro: 7 členů

                            Proti: 0 členů

                            Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 12: Zastupitelstvo schvaluje půjčit zdarma společenský sál a nakoupit dary do tomboly

místním ženám v rámci masopustu

Bod č. 13 - Různé

a) Pronájem místnosti ve společenském sále

Starosta informoval o zájmu společnosti AGRO BOSKOVŠTEJN s.r.o. pronajmout si místnost ve

společenském sále a zřídit v ní dočasnou kancelář. Po diskuzi se zastupitelé dohodli na pronájmu ve

výši 3.000,- za měsíc + úhradě veškeré elektrické energie spotřebované v prostorách obecního

úřadu a společenského sálu. Starosta o tomto nechal hlasovat

Hlasování č. 13:  Pro: 6 členů

                            Proti: 1 člen

                            Zdržel se: 0 členů



Usnesení č. 13: Zastupitelstvo schvaluje pronájem místnosti společnosti AGRO BOSKOVŠTEJN

s.r.o. za částku 3.000,- Kč měsíčně + úhradu veškeré elektrické energie v prostorách obecního úřadu

a společenského sálu

b) Zvolení kronikáře obce

Starosta informoval zastupitele, že paní Vildomcová nechce nadále zastávat funkci kronikáře obce.

Po diskuzi zastupitelů byla na její místo navržena paní Křehnáčová, která se rozhodla tuto funkci

zastávat. Starosta nechal o jejím zvolení hlasovat.

Hlasování č. 14:  Pro: 7 členů

                            Proti: 0 členů

                            Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 14: Zastupitelstvo schvaluje paní Jindřišku Křehnáčovou jako nového kronikáře obce

Boskovštejn

c) Dotace z JMK na nová okna v sále obecního úřadu

Starosta informoval zastupitele o možnosti zažádat na Krajském úřadě Jihomoravského kraje o

dotaci na výměnu oken ve společenském sále, která jsou již v havarijním stavu. Navrhnul, aby bylo

zažádáno o maximální možnou podporu – tzn. 70% a nechal o tom hlasovat

Hlasování č. 15:  Pro: 7 členů

                            Proti: 0 členů

                            Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 15: Zastupitelstvo schvaluje podání žádosti o dotaci na výměnu oken ve společenském

sále obecního úřadu.

Ve 20:00 starosta poděkoval všem za účast a 4. zasedání zastupitelstva ukončil.

V Boskovštejně, dne 27.1.2011

_____________________                    _____________________               ____________________

     zapisovatel                                            ověřovatel                                         ověřovatel 




